
Radny Rady Miejskiej Karpacza                                                              Karpacz dnia 12.10.2021r.
   Grzegorz Kubik                                                                       

   
BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Wprowadzenia opłaty reklamowej na terenie miasta Karpacza.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu w jednej z odpowiedzi na zapytanie udzielił  Pan informacji,  że projekt
uchwały w sprawie wprowadzenia opaty reklamowej na terenie miasta Karpacza zostanie
przygotowany w II połowie 2021r. 

PYTANIA :
 

1.  Kiedy  zostanie  przedłożony  radnym  projekt  uchwały  reklamowej  wraz  z  wzorem
deklaracji na opłatę reklamową?

Grzegorz Kubik
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